
آرمان ملی: حواشی و عملکرد کنعانی زادگان و خلیل زاده 
خصوص  در  کی روش  می دهد  نشان  روزها  این  در 
نیمکت نشینی این دو بازیکن تصمیم اشتباهی نگرفته 

است. 
   کنعانی زادگان

چند ماه قبل اظهارنظر جنجالی حسین کنعانی زادگان 
در خصوص وارد کردن خودروی 100 میلیاری کار دست او 
داد و طبق ادعای برخی رسانه ها این بازیکن مورد غضب 
گرفت.  قرار  تیم ملی  و  پرسپولیس  در  تیمی هایش  هم 
حواشی ایجاد شده پیرامون او به قدری زیاد بود که یحیی 
گرفت در بازی مقابل  سرمربی وقت پرسپولیس تصمیم 
شمس آذر او را از ترکیب تیم کنار بگذارد و از زوج فرجی 
- گولسیانی در قلب دفاع استفاده کند. گل محمدی در 
، دلیل کنار گذاشتن  نشست خبری بعد از بازی با شمس آذر
کنعانی را »عدم تمرکز او در تمرینات« عنوان کرد و گفت در 
، شایعات  این باره با او صحبت خواهد کرد. بعد از آن دیدار
مختلفی درباره این مدافع ملی پوش به گوش می رسید. 
کنعانی برای جدایی از پرسپولیس و بازگشت  از برنامه 
گرفته تا تهدید این بازیکن توسط یحیی  به فوتبال قطر 
گر نتواند شرایطش را در تیم بهبود بخشد،  مبنی بر اینکه ا
امکان کنار گذاشتنش از پرسپولیس وجود دارد! در نهایت 
از  گل محمدی  و  ماند  باقی  پرسپولیس  در  مدافع  این 
این تیم جدا شد. دیگر حاشیه کنعانی زادگان مربوط به 
دیدار پرسپولیس و آلومینیوم است؛ جایی که وی رفتار 
ناشایستی با یک هوادار نشان داد. چند روز قبل کمیته 
انضباطی رای خود را در خصوص دیدار تیم های آلومینیوم 
گزارش سایت  به  کرد.  ک و پرسپولیس تهران صادر  ارا
ک و  رسمی فدراسیون فوتبال، دیدار تیم های آلومینیوم ارا
پرسپولیس تهران در هفته شانزدهم لیگ برتر فوتبال برگزار و 
از سوی حسین کنعانی زادگان، بازیکن پرسپولیس تخلفاتی 
خ  مبنی بر بدرفتاری در قبال مقام غیر رسمی مسابقه ر
داد. وی به یک جلسه از همراهی تیم خود به مدت ۶ ماه 
تعلیق می شود و باید ۲ میلیارد ریال جریمه نقدی پرداخت 
کند. این رای از حیث جریمه نقدی قابل تجدیدنظر است. 
ک نیز به دلیل پرتاب نارنجک و عدم  باشگاه آلومینیوم ارا
گرانش به یک جلسه محرومیت  کنترل جمعیت و تماشا
گر در مسابقات رسمی که به مدت ۶ ماه  از حضور تماشا
تعلیق می شود، محکوم شد و باید یک میلیارد ریال جریمه 
نقدی پرداخت کند. این رای قابل تجدیدنظر است. البته 
باید یادی کنیم از یکی از مهم ترین اشتباهات این مدافع که 
در سطح ملی نتیجه بدی برای فوتبال ما داشت! در جریان 
اپن در مرحله نیمه نهایی جام  دیدار تیم ملی ایران و ژ
ملت های آسیا در سال ۲01۹ درحالی که بازی دو تیم در پایان 

نیمه اول بدون گل به پایان رسید که نیمه دوم شرایط کاملا 
متفاوت رقم خورد. کنعانی زادگان که در خط دفاع حضور 
داشت در یک صحنه با بازیکن حریف برخورد کرد و باعث 
سرنگونی وی شد. این مدافع بعد از این صحنه به جای آنکه 
بازی را دنبال کند به سمت داور یورش برد تا به او اعتراض 
کند. در این میان بازیکنان ژاپن از غفلت خط دفاع استفاده 
کردند و گل نخست بازی را وارد دروازه تیم ملی کردند و در 
پایان با نتیجه ۳ بر صفر ایران را شکست دادند تا تیم ملی 

وداع تلخی با مسابقات داشته باشد. 
   شجاع

کتور در پایان  لحن عجیب شجاع خلیل زاده کاپیتان ترا
بازی با پرسپولیس در پاسخ به سوال های خبرنگاران در 
ح شد. وی در  روزهای گذشته بارها در فضای مجازی مطر
پاسخ به سوال خبرنگاران اینگونه پاسخ داد: » بدشانس 
بودیم و به پرسپولیس تبریک می گویم، هنوز خستگی جام 
ج نشده است، اینکه من به سرمربی  ملت ها از تنم خار
کند، صحت ندارد،  را تعویض  بازیکن  کدام  تیم بگویم 
صحبت های قلعه نویی در برنامه فوتبال برتر کاملا درست 
بود، آن موقع که کی روش باخت، مگر شما سوال جوابش 
کردید که الان قلعه نویی را سوال جواب می کنید؟، همه 
شما خبرنگاران، کی روشی پور بودید!، آن موقع که کی روش 
8 سال مرا دعوت نکرد شما کجا بودید؟، ما تلاشمان را 
!، چکار کنیم  در جام ملتها کردیم اما فوتبال است دیگر
کرم عفیف جلوی ما آن مدلی بازی کرد؟، آن زمآنکه  که ا
کی روش فوتبال مرا نابود کرد، کدام خبرنگار حرف زد؟، 
مشکل عمق دفاع تیم ملی به شما ربطی ندارد و من نباید 
به شما جواب پس بدهم!« کمیته انضباطی فدراسیون 
شجاع  بی احترامی  درخصوص  اطلاعیه ای  در  فوتبال 
خلیل زاده به خبرنگاران پس از دیدار تیم های فوتبال 

کتور و پرسپولیس نوشت: »با عنایت به اظهارات  ترا
کتور با اصحاب  عوامل منتسب به باشگاه ترا

محترم رسانه پس از دیدار مقابل پرسپولیس 
پرونده ای  آزادی،  ورزشگاه  میکس زون  در 
صورت  تخلفات  پیرامون  و  زمینه  همین  در 
گرفته در کمیته انضباطی مفتوح شده است. 
شجاع  شد.«  خواهد  اعلام  متعاقبا  نتیجه 

خلیل زاده که در زمان حضورش در تیم ملی 
بازی های درخشانی ارائه نکرده است در خصوص 
لوکس  خودروی  واردات  مجوز  لغو  حواشی 

فوتبالیست های ملی پوش چند ماه قبل 
گفت:  » فوتبالیست ها زحمت 

کشیدند و فدراسیون هم 
آنها  برای  را  پاداش  این 

گرفته است. این مجوز به ما داده شده این مجوز را خودشان 
به ما هدیه دادند ما هم که مجانی خودرو نیاوردیم. همه در 
کنار هم باشیم همه رشته ها؛ حتی کشتی گیران بیشتر از ما 
بگیرند ولی کشتی گیر نباید راجع به یک فوتبالیست اینگونه 
صحبت کند!« آخرین حرکت شجاع در تیم ملی حضور در 
خط دفاعی و دریافت ۳ گل از قطر و البته اخراج مقابل این 
گردان قلعه نویی  حریف و 10 نفره شدن تیم ملی و حذف شا

از جام ملت های آسیا بود. 
   آمار مشترک 

ایران  تیم ملی  سوال های  علامت  بزرگ ترین  از  یکی 
محمدحسین  نیمکت نشینی  قطر   ۲0۲۲ جام جهانی  در 
کنعانی زادگان و شجاع خلیل زاده بود. خبرآنلاین اسفند ماه 
سال گذشته نوشت: کارلوس کی روش ترجیح داد از زوج 
محبوب خودش یعنی مرتضی پورعلی گنجی و مجید حسینی 
که البته این دو نفر هم عملکرد بی نقصی  کند  استفاده 
نداشتند و به خصوص در بازی با انگلیس ضعیف ظاهر 
شدند و خیلی ها هم از تصمیم کی روش برای استفاده نکردن 
از این دو نفر انتقاد کردند. کی روش در جام جهانی حتی یک 
دقیقه هم از خلیل زاده استفاده نکرد و کنعانی زادگان هم تنها 
یک نیمه در دیدار با انگلیس به میدان رفت. موضوعی که 
باعث خشم این دو نفر شد و کنعانی زادگان پس از جدایی 
کی روش یک کامنت تند در صفحه شخصی او منتشر کرد. 
کنعانی زادگان و خلیل زاده این روزها در تیم الاهلی قطر نیز 
در کنار هم به میدان می روند و زوج ثابت خط دفاعی این 
تیم هستند ولی عملکردشان نتوانسته انتظارات را برآورده 
کند. آنها با زوج ایرانی خود در 17 بازی ۳4 گل خورده اند و 
پس از السیلیه صاحب بدترین خط دفاعی لیگ ستارگان 
هستند. عملکرد دفاعی دو مدافع ملی پوش ایران در لیگ 
قطر این علامت سوال را به وجود می آورد که شاید در 
خصوص نیمکت نشینی آن ها در جام جهانی 
کی روش  با  حق 

بوده است!
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حواشی و عملکرد کنعانی زادگان و خلیل زاده در این روزها نشان می دهد 

نظر کــی روش درست بود؟!

تمجید آرتتا  
از نمایش توپچی ها برابر نیوکاسل

آرسنال در هفته بیست وششم رقابت های 
لیگ برتر انگلیس نمایشی خیره کننده داشت. 
توپچی ها که در خانه از تیم آماده نیوکاسل 
پذیرایی می کردند با نتیجه چهار بر یک به 
پیروزی دست پیدا کردند تا نشان دهند که در 
سال ۲0۲4 تیمی بسیار سرحال و متفاوت اند. 
به نوشته BBC میکل آرتتا در نشست خبری 
بعد از بازی گفت: از نمایش تیمم در دیدار برابر 
نیوکاسل بسیار خوشحال و راضی ام. ما برابر 
یک تیم خوب قاطعانه به پیروزی دست پیدا 

کردیم. بازیکنان ما بسیار خوب و جنگنده 
پیروزی  به  شایستگی  با  و  کردند  بازی 
دست پیدا کردیم و سه امتیاز را به دست 

آوردیم. او ادامه داد: نیوکاسل تیمی است که 
ابزارهای زیادی برای سخت کردن شرایطمان 
داشت ولی ما ابزارهای این تیم را خنثی کردیم. 
بازیکنان آرسنال ریتم و هماهنگی لازم را در 
میدان داشتند و با ارائه یک بازی خوب قاطعانه 
پیروز شدند. دیدن تیم با چنین نمایشی واقعا 
خوشحال کننده است. آرتتا در پایان گفت: واقعا 
از این پیروزی خوشحالیم. باید به این روند 
خوب ادامه داد. همچنان نیاز به بهترشدن 
و تغییر داریم. می توانیم بهتر از این هم ظاهر 
شویم. بازیکنان بزرگ ما در حال اضافه شدن 
به تیم هستند و این باعث می شود تا امیدوار 

ویژه

به  امیرارسلان مطهری 
کتور پیوست. مهاجم  ترا
پیشین تیم فوتبال استقلال 
کره و توافق با  پس از مذا
کتور  مدیرعامل باشگاه ترا
گردان خمس  به جمع شا

اضافه شد. 

که  حاج صفی  احسان 
لی  ا متو فصل  مین  سو
حضورش در آ. ا. ک آتن 
را سپری می کند، دیروز 
34 ساله شد و به همین 
مناسبت باشگاه یونانی 

به او تبریک گفت. 

ت
شــ

س نو
عک

 تبریک تیم جدید

گفتوگو

صادق ورمزیار پیشکسوت و کارشناس فوتبال 
گردان جواد نکونام در  در خصوص عملکرد شا

رقابت های این فصل صحبت کرد. 
مقابل  ل  استقلا تساوی  خصوص  در   

ملوان چه نظری دارید؟
 استقلال در این بازی همان تیم منسجم 
همیشگی نبود و دلیلش را نمی دانم. حتی 
مواقعی که تیم برنده نمی شد هم ما بازی فنی 
خوبی از استقلال شاهد بودیم و موقعیت های 
خوبی خلق می کردیم ولی در این بازی تیم 
جوری عمل نکرد که بگویم حقش برد بود و با 
بدشانسی دو امتیاز از دست داد. به نظرم تساوی 
در این بازی عادلانه بود. نبود چند بازیکن 
محوری از جمله یامگا به بدنه استقلال ضربه زده 
است و باعث شده کیفیت تیم افت کند. امیدوارم 
فخرالدینی که تازه جذب شده بتواند تا حدی 
جای خالی او را پر کند. هرچند او ۳4 ساله است و 
شاید سخت باشد نود دقیقه درون زمین دوندگی 
کند ولی به هر حال این مشکلات برای تیم ایجاد 
شده و امیدوارم فکری برای رفع آن صورت بگیرد. 
چقدر  خطیر  و  نکونام  میان  اختلاف   

می تواند به استقلال لطمه بزند؟
 قرار نیست همیشه اختلافات از بیرون به 
تیمی ضربه بزند، گاهی ممکن است تیمی از 
گر  درون بخواهد خودش را خراب کند. قطعاً ا
اختلافات ادامه داشته باشد به تیم استقلال 
لطمه خواهد زد. از دو طرف خواهشمندم به هر 
که  شکلی که هست این مسائل را پایان دهند، چرا
ادامه پیدا کردنش منجر به از دست رفتن شانس 

قهرمانی خواهد بود. 
 در مورد تقابل این هفته استقلال مقابل 

سپاهان چه نظری دارید؟
ساز  سرنوشت  و  سخت  بازی  دو  از  یکی   
استقلال در نیم فصل دوم همین بازی است و 
گر استقلال بتواند پیروز از زمین خارج شود تا حد  ا
زیادی به قهرمانی نزدیک خواهد شد. کار بسیار 
که سپاهان پرمهره ترین تیم  دشواری است، چرا
لیگ است و حتی روی نیمکتش هم بازیکن 
در سطح تیم ملی دارد و شکست دادن آنها کار 
راحتی نیست. من فکر می کنم بچه ها با یک بازی 
منسجم و اصولی می توانند با وجود سختی های 

زیاد از این میدان سالم بیرون بیایند. 

ورمزیار:
استقلال مقابل ملوان 

منسجم نبود

درخشش امیر غفور در شب پیروزی  
یاران جواد کریمی

ایسنا: یاران امیر غفور و جواد کریمی در لیگ 
رومانی موفق شدند به پیروزی برسند. در لیگ 
والیبال رومانی دو تیم والیبال دینامو بخارست 
و رپید بخارست به مصاف هم رفتند که این 
بازی با نتیجه ۳ بر صفر به سود رپید بخارست 
تمام شد. این بازی در سه ست و به ترتیب با 
نتایج ۲۵ بر ۲1، ۲۵ بر ۲0 و ۲۵ بر 17 به سود والیبال 
رپیبد بخارست به اتمام رسید. امیر غفور ستاره 
و اسطوره والیبال ایرآنکه در سال جاری برای 
تیم والیبال رپید بخارست بازی می کند در این 
رقابت در هر سه ست برای تیمش به میدان 
رفت و با کسب 17 امتیاز بهترین بازیکن تمیش 
نام گرفت تا علاوه بر درخشش در این رقابت، 
برد را به تیمش تقدیم کند. همچنین در تیم 
دینامو بخارست محمد بربست بازیکن ایرانی 
در دوست نخست برای تیمش بازی کرد و تنها 
به کسب ۲ امتیاز بسنده کرد. در دیگر بازی های 
برگزار شده در لیگ والیبال رومانی، آرکادا گالاتی 
۳ بر صفر براسو را شکست داد. این رقابت در 
سه ست و به ترتیب با نتایج ۲۵ بر ۲۳، ۲۵ بر 1۹ و 
۲۵ بر ۲۳ به سود والیبال آرکادا گالاتی تمام شد. 
در این بازی جواد کریمی پاسور تیم ملی والیبال 
ایران در سه ست برای تیم والیبال آرکادا گالاتی 

بازی کرد و توانست چهار امتیاز کسب کند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: هافبک جدید تیم فوتبال پرسپولیس ابراز امیدواری 
کرد، بتواند به سرخپوشان کمک کند و زمینه ساز خوشحالی 
هواداران شود. محمد خدابنده لو بعد از امضای قرارداد با باشگاه 
پرسپولیس ضمن ابراز خوشحالی از پیوستن به این تیم اظهار 
داشت: باید از مدیریت باشگاه و هواداران پرسپولیس تشکر 
کنم. در این مدت هواداران خیلی محبت داشتند و صبر کردند 
و در نهایت این اتفاق )امضای قرارداد با پرسپولیس( رخ داد. وی 
در ادامه یادآور شد: در این مدت خیلی با مدیران باشگاه مس 
رفسنجان صحبت کردیم و حضورم در پرسپولیس چند ماهی 
با تأخیر صورت گرفت. از آقای نویدکیا )سرمربی مس رفسنجان( 
نیز تشکر می کنم که با این موضوع )جدایی خدابنده لو از مس 
رفسنجان( خیلی منطقی برخورد کرد. امیدوارم بتوانم به تیم بزرگ 
پرسپولیس کمک کنم. هافبک جدید تیم فوتبال پرسپولیس 
همچنین اعلام کرد، قراردادش با این باشگاه یک و نیم فصل 
به علاوه یک فصل دیگر است. خدابنده لو در پایان گفت: همه 
می دانید که به تیم پرسپولیس علاقه دارم و از این حضور در این 

تیم خوشحالم. امیدوارم بتوانم هواداران را خوشحال کنم. 

بیــنالمــلل
  سرانجام بایرن مونیخ به شکست های پیاپی اش پایان داد و 
پس از سه شکست پیاپی در دیدار برابر لایپزیگ با درخشش هری 
کین به پیروزی دست پیدا کرد و سه امتیاز ارزشمند را به دست آورد. 
به نوشته کیکر، مانوئل نویر پس از بازی به جدایی توماس توخل 
کنش نشان داد و گفت: این برای ما تلخ  از بایرن در پایان فصل وا
است که در فصل جاری نتوانسته ایم انتظارها را برآورده کنیم و برای 
کام بوده ایم.  سرمربی تیم متاسف ایم. ما یک تیم هستیم و با هم نا
فکر می کنم برای نمرات بد نباید همیشه به معلم نگاه و او را سرزنش 
کنش توخل در رختکن بعد از اعلام تصمیمش برای  کرد. او درباره وا
جدایی گفت: او کاملا حرفه ای برخورد کرد و اصلا از چنین اتفاقی 
برای تحریک  یا سرزنش کردن ما استفاده نکرد. او اصلا قبل از بازی 

اشاره ای به این موضوع نکرد. نویر درباره 
کامی مربیان بزرگ با بایرن مونیخ  نا
گفت: سخت است که این را بگویم امادر 
بایرن کنونی بازیکنانی بازی می کنند که 

نسبت به قبل تغییر کرده اند. تیم تغییر 
کرده است و فکر می کنم اعتمادبه نفس 

لازم را برای پوشیدن این پیراهن نداشته ایم. 
تفکر تیم تغییر کرده است و باید تلاش 
کنیم تا دوباره با همان روحیه و تفکر 
قبل به میدان برویم. بایرن مونیخ که 
قهرمان یازده دوره اخیر رقابت های 
بوندسلیگا بوده، در فصل جاری 

نمایشی ناامیدکننده با توخل 
داشته است و با هشت امتیاز 

اختلاف نسبت به لورکوزن صدرنشین 
در رده دوم جای دارد. 

قدرت تهاجمی
 برگ برنده سپاهان مقابل استقلال 

سپاهان به عنوان آخرین نماینده ایران از رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا کنار رفت و در این هفته از رقابت های لیگ برتر به 
مصاف استقلال می رود. به نظرم سپاهان در نیم فصل درست 
یارگیری نکرد. وقتی باشگاه توانایی جذب بازیکنانی را بر اساس 
گر  نیاز تیم دارد باید نسبت به نیاز بازیکن جذب کرد و سپاهان ا
در یارگیری بهترین تصمیم را می گیرد عبور از الهلال زیاد هم دور از 
دسترس نبود و گواه آن موقعیت های متعددی بود که در هر دو 
بازی به خصوص بازی رفت به دست آمد. سپاهان با یک بازی 
حساب شده و با یارگیری صحیح که نیازهایش را در خط دفاعی 
پوشش می داد، می توانست از الهلال عبور کند و راهی مرحله 
بعد شود، آن وقت یکی از جدی ترین مدعیان قهرمانی می شد. 
سپاهان سه بازی متوالی آخر خود را در لیگ برتر بازنده از زمین 
بیرون آمد. نیاز تیم تقویت خط دفاعی بود و از مدتی قبل مشخص 
شد هادی محمدی نمی تواند در کنار تیم باشد. اخراج محمد 
دانشگر در بازی رفت هم کار برای بازی برگشت سخت تر کرد. در 
نتیجه از برایان دابو در پست غیرتخصصی استفاده شد. مشخصاً 
سپاهان در نقل و انتقالات نیم فصل چشمان خود را بسته بود و 
یارگیری خوبی نکرد. نیاز به جذب مدافع بود و شاهد جذب وینگر 
بودیم. در نهایت اینکه سپاهان فرصت خوبی را از دست داد و از 
اینجا به بعد باید تمرکز خود را بر روی بازی های لیگ برتر بگذارد. 
لیگ قهرمانان آسیا برای سپاهان تمام شده ولی این تیم شرایط 
ایده آلی برای لیگ برتر دارد. این تیم در بخش تهاجمی آمادگی 
بالایی دارد، در بخش پرسپینگ هم عملکرد قابل قبولی دارد، 
در کار های دفاعی نیاز به تمرکز دارد، اما قدرت بالای خط حمله 
این تیم می تواند فشار را بر روی خط دفاعی کمتر کند. تیمی 
که حملات متعددی روی دروازه الهلال ایجاد کند، تیم بسیار 
کی است. البته بالانس و تعادل در دفاع و حمله کردن در  خطرنا
سپاهان کم است. این هفته باید با جدی ترین رقیب خود در مسیر 
قهرمانی یعنی استقلال بازی کند. تیمی که تعادل خوبی در تمام 
نقاط زمین دارد و در این زمینه از سپاهان بهتر است. بالانس تیمی 
را در تمام خطوط استقلال می بینیم. در مجموع قدرت تهاجمی 
بالاتر سپاهان می تواند برگ برنده این تیم شود. حضور سرمربی 
لب خط به تیم کمک زیادی می کند ولی سپاهان با سرمربی 
حرفه ای خود حتی با وجود محرومیت، می تواند دستوران فنی و 
کتیکی را در زمین پیاده کند. در خصوص حواشی هم این معضل  تا
فوتبال ما شده و من حس می کنم تیم ها یک سری مسائل را پیش 
از بازی آماده می کنند تا در صورت شکست، آن مسائل را دلیل 
باخت معرفی کنند. البته این موضوع شامل همه تیم ها نمی شود. 
بهانه هایی که آماده می کنند به کیفیت فوتبال لطمه می زند. به 
محض اینکه سوت آغاز زده می شود، روی اولین برخورد، اوت یا 
کرنر شاهد اعتراض به داور هستیم. خوب نیست به دنبال بهانه 
تراشی برای باخت احتمالی بود. این مسائل باعث افزایش حواشی 
غ  شده و امیدوارم روز بازی استقلال و سپاهان شاهد دیداری فار

از هر گونه تنش و حاشیه ای باشیم. 
خمس: قهرمانی در لیگ ایران خیلی دشوارتر از حد معمول است

تیم  اسپانیایی  سرمربی  خمس  کو  پا
کید کرد، برای دستیابی  کتور تأ فوتبال ترا
و  داشتن  آرزو  فقط  قهرمانی  به عنوان 

خواستن کافی نیست. 
   عملکرد 

کو خمس در نشست خبری در جمع  پا
 1۶ خبرنگاران درباره عملکرد تیمش در 
هفته اخیر و ترکیب متفاوت این تیم در 
در  داشت:  اظهار  مختلف  دیدارهای 
نیم فصل اول ۲8 امتیاز کسب کردیم. سؤال 
من از شما این است که وقتی در لیگ ایران 
1۶ تیم بازی می کنند، بیش ترین امتیازی 
کتور در یک نیم فصل به دست آورده  که ترا
چقدر بوده است؟ سؤال من این نیست که 
در نیم فصل قهرمان شدید یا نه، سؤال من 
کتور در این  این است که بیش ترین امتیاز ترا
کتور در مجموع  مدت چقدر بوده است؟ ترا

لیگ های 1۶ تیمی ۵۲ امتیاز 
 ۲8 و  است  کرده  کسب 

امتیاز ما بیش از نیمی 
است.  امتیاز   ۵۲ از 

بنابراین ما در نیم فصل اول خوب بودیم و 
گر این عملکرد را تکرار کنیم یا بهتر باشیم  ا
کتور را بزنیم.  می توانیم رکورد امتیازهای ترا

   تغییر در ترکیب 
وی ادامه داد: درباره تغییر ترکیب هم 
که تشخیصم این بوده است  باید بگویم 
که نفراتم را در هر بازی تغییر بدهم. فکر 
نمی کنم این موضوع باعث لطمه زدن به 
تیمم شده باشد؛ همان طور که امتیازاتی 
که به دست آوردیم گفته های من را تأیید 
که  می کند. این تغییرات دلیل نمی شود 
بگوییم به تیم ضربه زده است. این دلیل 
درست نیست، چون هیچکس نمی داند 
گر با یک ترکیب بازی می کردیم نتیجه چه  ا

می شد. 
   سهمیه؟

کتور دنبال یک کار متفاوت  »هوادار ترا
از خمس و برد تیم هایی مانند پرسپولیس، 
استقلال و سپاهان است. امسال هواداران 
نمی شوند.«  راضی  هم  سهمیه  کسب  با 
کنش به  کتور در وا سرمربی تیم فوتبال ترا
طرح این موضوع گفت: این نظر شماست و 
من چنین چیزی را باور ندارم. فکر نمی کنم 
کتور باشید.  شما نماینده همه هواداران ترا
ح این موضوع از  خمس در پاسخ به طر
فصل  در  کتور  ترا که  خبرنگاری  سوی 
چهاردهم ۵7 امتیاز 
کرده و این  کسب 
از  بیشتر  میزان 
تعداد امتیازی است 
اظهار  کرد،  اعلام  او  که 
داشت: طبق آماری که به من دادند، طوری 

بوده است که بیان کردم!
   شکست مقابل مدعیان 

وی بار دیگر درباره شکست تیمش مقابل 
و  پرسپولیس  استقلال،  مدعی  تیم  سه 
سپاهان تصریح کرد: ما باید تمام تلاش مان 
را به کار بگیریم که با این تیم ها رقابت کنیم، 
اما این امکان وجود دارد که ببریم یا ببازیم. 
ما داریم در مورد سه تیم خوب لیگ صحبت 

می کنیم، اما دوست داریم این بازی ها را 
مهمی  بازی های  می دانیم  چون  ببریم، 
که ما مقابل  هستند. البته درست است 
این تیم ها نتایج قابل قبولی نگرفتیم، ولی 
ما دو بازی دیگر داریم. نهایت تلاش مان را 
می کنیم که بازی را ببریم. من اولین کسی 
که از عملکرد تیمم ناراضی ام. ما  هستم 
هم دوست داریم که همه بازی ها را ببریم. 
بعضی از بازی ها دشوارتر هستند، چون 
مقابل تیم های بهتری قرار می گیریم و بعضی 
تیم ها هم سختی کمتری دارند. سرمربی 
کنش به این پرسش  کتور در وا تیم فوتبال ترا
کنون نمی تواند با ملوان هم  که تیمش ا
کند، چون این تیم نتایج بهتری  رقابت 
هواداران  و  است  گرفته  مدعیان  مقابل 
رتبه  در  تیم شان  که  دارند  را  این  ترس 
پایین تری نسبت به فصل قبل قرار بگیرد، 
گفت: شما چطور پیش بینی می کنید؟ مگر 
می دانید در پایان چه رتبه ای در جدول 
کسب می کنیم؟ با احترام اما به نظرم شما 
دوست دارید پیشگویی کنید. 14 مسابقه 
باقی مانده و غیرممکن است ما جایگاه مان 
را پیش بینی کنیم. این معنای خاصی ندارد 
که از الان درباره آن صحبت کنیم. از طرفی 
من می بینیم که بیش از اندازه تمرکزها روی 
بازی با سه تیم مدعی رفته است. تا جایی 
که من می دانم لیگ 1۶ تیم دارد و ما باید 
کنیم. همه بازی ها مهم  با 1۵ تیم رقابت 
هستند و ما باید مقابل همه آنها بهترین 
کنیم. البته هیچ شکی  بازی مان را ارائه 
که  که نتایج مان مقابل تیم هایی  نیست 
گفتید خوب نبوده و هیچ بهانه ای هم قابل 
قبول نیست، ولی بی عدالتی بزرگی است 
که نتایج فقط مقابل این سه تیم یادآوری 
می شوند. تیم های زیادی در لیگ هستند 
گرفتیم و سعی می کنیم  و ما نتایج خوبی 
در ادامه هم نتایج خوبی بگیریم. خمس 
کتور  راجع به اینکه به نظرش کادر فنی ترا
؟، اظهار داشت:  نیاز به تقویت دارد یا خیر
نه، اصلاً نیاز نیست. دستیارانم به اندازه 

کافی خوب هستند و نیاز به تقویت در این 
زمینه نداریم. 
   قهرمانی 

این سرمربی اسپانیایی درباره اینکه از 
او انتظار می رود تیمش مدعی قهرمانی 
باشد، گفت: من هم عاشق این تیم هستم، 
ولی این مربیان نیستند که قهرمان لیگ 
می شوند. البته مربیان لیگ ها را می بازند. 
کتور قهرمان  که ترا من هم دوست دارم 
شود. هواداران هم دوست دارند که قهرمان 
شوند. خبرنگاران هم دوست دارند. فکر 
می کنم هر سال داستان همین بوده است. 
کتور  هر سال همه اینجا دوست دارند که ترا
قهرمان شود. سؤال من این است که چرا 
هیچ وقت قهرمان نشده است. پاسخش 
بسیار ساده است، چون فقط آرزو داشتن 
کفایت نمی کند. برای آرزوی  و خواستن 
چیزی را داشتن باید شایستگی خودت 
را نشان دهی، با بهترین ها بتوانی رقابت 
کنی و کل سال را بتوانی در رده بالا برای 
کار بسیار سختی  این  قهرمانی بجنگی. 
است. وی ادامه داد: نکته اینجاست که 
گر این اتفاق نیفتد؛ به این معنی نیست  ا
که همه چیز فاجعه بار بوده است. باید ما 
هر چیزی را با یک دید وسیع تری تحلیل 
کنیم. ما هم دوست داریم ببریم؛ البته! 
حالا فرض کنید که ما در نهایت سوم شویم. 
آیا ما در آن صورت فصل بدی را پشت سر 
دشوار  خیلی  شدن  قهرمان  گذاشتیم؟ 
است و در لیگ ایران هم که خیلی دشوارتر 
از حد معمول است. همان طور که می بینید 
هر تیمی می تواند تیم دیگر را ببرد و همه 
امکان شکست خوردن را دارند. بنابراین 
در سطحی بودن که با سه تیم بالای جدول 
پایاپای رقابت کنیم کار خیلی خیلی سختی 
که  می کنیم  را  تلاش مان  همه  ما  است. 
می خواهم  که  چیزی  ولی  کنیم،  رقابت 
گر قهرمان نشویم به  بگویم این است که ا
این معنی نیست که شکست بدی خورده 

باشیم. 

حسینچرخابی
کارشناسفوتبال


